
Deltagere:  
 
Forældrevalgte: Tine Strange, Magnus Reffs Kramhøft (afbud) Julija Malickina, Christina 
Kok, Janni Klubien (afbud)Stine Knudsen, Nanna Jochumsen, Mathilde Thornberg 
Djervad.  
 
Medarbejdervalgte: Birgitte Winding og Cilja Isabel Sareen (afbud)  
 
Ledelsesrepræsentanter: Marck Tønnesen, Nicolai Ulnits (KKFO spec.) Snezana, Letic 
(afbud) (KKFO) og Gitte Bro Kastrup. 
  
SB-møde på Dyvekeskolen torsdag d. 21. marts 2024 kl. 17.00 – 19.30  
 
Referat  
 

1. Godkendelse af dagsorden  
 
Dagsorden blev godkendt  

 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde  

 

3. Besøg af Marie og June fra BUF samt Finn EKJ vedr. skolens LAR-anlæg. 
 
Oplæg ved Finn Oemig, biolog fra EKJ, der har været med i projektet fra starten. Det er 
vurderingen, at anlægget kan blive fint med tiden, lige nu er overfladerne ikke pæne, 
entreprenøren mangler rensning, udjævning og beplantning.  
 

I det dybe bassin (søen) vil der normalt max. være 80 cm vand. I den lave ende vil der 
normalt ikke stå vand eller meget lidt vand. Normal: tørre og våde perioder, 
hverdagsregn, vanddybde på 0,6-0,8 m i den dybe ende. Generelt lidt højere vanddybde 
om vinteren. Tørkesituation: lang periode uden regn. 0,3-0,5 meter vand i den dybe 
ende. Bekymring fra skolebestyrelsen for, om anlægget er dimensioneret rigtigt i forhold 
til at grundvandet står højt.  

 

Oplæg fra June landskabsarkitekt: Vi har arbejdet med området og adskilt det i to 
områder: søen (det dybe) og det lave område. Det lave område, vil oftes være tørt. BUF 
har vurderet at vandstanden var for høj i den dybe ende af anlægget. Det medfører et 
behov for sikkerhedstiltag. Forvaltningen har vurderet situationen konkret ift. 
muligheden for opsyn, vanddybde, skolebest. bekymring mv..  
 
Forslag til tiltag i den dybe ende:  

- Opsætte hegn (markeringshegn på 1 meters højde)  
- Trædæk til faglig undervisning  
- Beplantning  

 
 
Forslag til tiltag i den lave ende:  

- Sten i grøften  
- Beplantning  
- Flere broer  



 
Kommentarer/generel drøftelse:  
Skolebestyrelsen er glade for den pædagogiske del og ideerne til tiltag. Bekymring for 
den sikkerhedsmæssige del. Kommentar fra skolebestyrelsen om at skolen engang havde 
en sø og et område med pædagogisk kvalitet for børnene. Forvaltningen arbejder med at 
finde løsninger indenfor de præmisser der nu engang er. Forvaltningen har med 
forslagene arbejdet ud fra præmissen, at der var en sikkerhedsbekymring. Det er fortsat 
et ønske fra skolebestyrelsen om, at man kan bevæge sig ved den dybe ende af bassinet. 
Eventuelle tiltag i selve anlægget. Riste, dæk og lign.  

 

Det er et ønske fra skolebestyrelsen, at forvaltningen i det videre arbejde forsøger at 
imødekomme begge yderpunkter sikkerhed og pædagogisk kvalitet. Forslag om trædæk 
og trapper på det dybe. Målepind der viser dybden er god ide.  

 

Der nedsættes arbejdsgruppe bestående af Marck, Marie, June og Finn. De arbejder 
videre på at finde gode løsninger for LAR anlægget. Det er aftalt, at Marck referer til 
skolebestyrelsen.  

 

4. Regnskabsafslutning og budget 2024  
 
Budgetgennemgang udsættes til næste møde. 
 
Skolen har et samlet overskud på 500.000 kr. Dette er samlet for almenrækken, de to 
specialklasserækker, samt de tre KKFO’er.  

 
5. Princip for brug af meddelsesbog  
 
Udsat.  

 
Meddelelser fra ledelse og medlemmer  

- Personalesituationen  

- Nyt fra elevrådet  

- Meddelser fra medarbejderrepræsentanter  

- KKFO  

- KKFO spec.  

 
Meddelelser fra udvalg  

- Trafik/byggeudvalg: Christina Kok, Magnus Reffs Kramhøft og Tine Strange  
- Skolefoto: Christina Kok og Tobias Grundahl  
- Kontaktperson til KKFO: Janni Klubien  
- Kontaktperson til KKFO-special: Julia Malickina  
- Forældrearrangementer og Kontaktforældreudvalg: Nanna Jochumsen, Stine 

Knudsen, Janni Klubien, Gitte Kastrup  
 



 
- Arbejdsgruppe vedr. `Hvad er Dyvekeskolen for en skole`: Tine Strange, Stine 

Knudsen, Marck Gylling Tønnesen  
 

6. Evt.  
 
Næste møde:  

- 29/4  

- 13/6  

 


